
 
 

 
Artikel 46 over voormalige stortplaatsen van (huis)afval in de bossen van Soest  
 
 

Is het college er van op de hoogte dat in de bossen van Soest op meerdere plekken voormalige 
stortplaatsen van (huis)afval aanwezig zijn, die (nog) niet gesaneerd zijn? 
 
Om hoeveel van deze plekken gaat het en hoeveel oppervlakte beslaan deze volgens het college? 
 
Hoe lang liggen deze voormalige stortplaatsen nu al ‘verstopt’ in het bos? 
 

Klopt onze informatie dat geen enkele organisatie tot nu de verantwoordelijkheid neemt tot 
sanering van deze plekken? 
 
Welke organisatie is volgens het college verantwoordelijk voor de sanering van deze plekken? 
 

Wat zijn de redenen die bij het college bekend zijn dat deze plekken nog steeds niet zijn 
gesaneerd? 

 
Vrijwillige zwerfvuilopruimers hebben bij ons gemeld, dat ze regelmatig afval (met name plastic 
resten) in de omgeving van de stortplaats hebben gevonden, klaarblijkelijk verspreidt het voorheen 
gestorte afval zich door het bos, is het college hiervan op de hoogte? 
 
Is het college met ons van mening dat het in de natuur komen van het voorheen gestorte afval 

onwenselijk is, zowel voor de gezondheid van mens en dier, schone bodem, (grond)water en lucht, 
als voor de natuurbeleving? 
 
Is het college het met ons eens dat sanering een overheidsplicht is, vanuit de zorg voor 
volksgezondheid, en dat sanering na al die jaren eindelijk  prioriteit moet krijgen? 
Wat gaat het college doen om sanering te bewerkstelligen? 
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